

## The Broadway in Macau

Broadway Macau has extended its own entertainment venue, The Broadway, which hosts show events, traditional concerts and musicals. It is located at Avenida Marginal Flor de Lotus, COTAL, Macau, formerly Grand Waldo building. The Broadway Theatre has 3,000 seats that can be used to host shows, events and sports tournaments.

"Suckow & Fischer Systeme" was appointed to design & supply special feature ceiling at the Theatre Lobby Lounge and open baffle ceiling at other public areas. There are four sets of 3-dimensional special feature equilateral triangular floating ceiling with largest frame dimensions in 7.3 M length per side suspended in various levels at the Theatre Lobby Lounge area.











"德國斐索"負責項目中劇院大 堂酒廊的特別造型天花,及其 他公共場所的垂片天花。

該造型天花為四組 3-D立體正 三角形天花,最大長度為7.3 米,及分三層不同高度,懸吊 在各劇院大堂。

## 澳門百老匯

屬於澳門銀河集團第二階段發展的其中一部分,是一個集購物和 消閒於一身的娛樂設施。它坐落於澳門路氹城蓮花海濱大馬路, 當中包括多個多功能活動和表演廳,更有可容納3000人的百老匯



: Grand Waldo Renovation / A&A works at Cotai, Macau : Galaxy Casino, S.A.

Developer Architects : Simon Kwan & Associates Limited General Contractor: Trendzone (Macao) Co., Ltd

Ceiling Contractor : Chevalier (Building Supplies & Engineering) Ltd.

Completion : December of 2014 Product Area : Approx. 2,000 m2

Project

: Suckow & Fischer System 1020 Alum. Interior Baffle Ceiling Product Systems in 0.7mm Alum. 30 x 150mm H,

: Special feature triangular shape floating ceiling made in

2mm Alum 37mm thick in 300mm H with curved corners.

項 目 名 稱:澳門百老匯,金都娛樂城重建工程業 主及使用方:銀河娛樂場股份有限公司

建 築 設 計 師:關善明建築師事務所有限公司 建築總承判商:全築(澳門)有限公司

天 花 承 判 商:其士(建材工程)有限公司 完 成 期:2014年12月

面積及斐索系統:約2,000平方米,

斐索系統1020室內鋁垂片天花,及三角環造型天花







**SUCKOW & FISCHER** 

Website 網站: www.suckow-fischer.com

E-mail 電郵:snfhk@suckow-fischer.com

德国斐索

S Y S T E M E Germany 德國 C +49 6258 80200 Hong Kong 香港 C +852 2762 8272 Guangzhou 廣州 C +86(0)20 8226 4455

SF011